
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 14/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Χωρίς αξονικό τομογράφο το Νοσοκομείο “Ελπίς”, των Αθηνών»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Δίχως αξονικό τομογράφο παραμένει το Νοσοκομείο “Ελπίς”, των Αθηνών, όπως 
μας καταγγέλλει το ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό του ιδρύματος, με 
αποτέλεσμα, οι ασθενείς που χρειάζονται αξονική τομογραφία, να μεταβαίνουν σε 
άλλο νοσοκομείο. Σε επιστολή τους οι τελευταίοι προς την Διοίκηση του 
Νοσοκομείου, πριν 2 μήνες, αναδεικνύουν μια σειρά από προβλήματα και ζητούν 
άμεσα λύσεις. Συγκεκριμένα, αναφέρουν ότι, εν μέσω πανδημίας, εφημερεύουν 
χωρίς τη λειτουργία του Αξονικού Τομογράφου στις Γενικές Εφημερίες και οι 
ασθενείς, εδώ και 5 μήνες, ακόμα διακομίζονται στο «Λαϊκό» Νοσοκομείο, των 
Αθηνών, για να κάνουν Αξονική Τομογραφία. Η δε υποστελέχωση στα Εργαστήρια 
και στις Υποστηρικτικές Υπηρεσίες (καθαριότητα, φύλαξη, εστίαση-κουζίνα), στη 
Διοικητική και Τεχνική Υπηρεσία, όπως αναφέρουν οι εργαζόμενοι, δημιουργούν 
έντονα προβλήματα στην εύρυθμη λειτουργία των υπηρεσιών του άνω 
νοσοκομείου. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός 
 

1. Προτίθεσθε να προβείτε στη στελέχωση του Νοσοκομείου “Ελπίς”, των Αθηνών, 
με ανθρώπινο δυναμικό στο τμήμα των Εργαστηρίων του, στις Υποστηρικτικές 
Υπηρεσίες (καθαριότητα, φύλαξη, εστίαση-κουζίνα) του, στη Διοικητική και στην 
Τεχνική Υπηρεσία του, προκειμένου να λειτουργήσει αρτιότερα το εν λόγω 
νοσοκομείο; 
 

2. Ποιοι είναι οι λόγοι μη λειτουργίας του αξονικού τομογράφου στο Νοσοκομείο 
“Ελπίς” και πότε προβλέπεται να επιδιορθωθεί η εν λόγω συσκευή και να τεθεί ξανά 
σε λειτουργία, ώστε να πάψουν να ταλαιπωρούνται, τόσο οι ασθενείς, όσο και το 
νοσοκομειακό προσωπικό του ανωτέρω νοσοκομείου; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.ygeianews.gr/ygeia/ygeia-politiki/35111/xoris-aksoniko-tomografo-to-nosokomeio-elpis-terasties-
oi-elleipseis/  
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